



شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.
QURAIN
PETROCHEMICAL INDUSTRIES COMPANY K.S.C.P.

REF: QPIC/TM/259/2021 - Dated 17 August 2021

Mohammad Saud Al-Osaimi,
Chief Executive Officer,
Boursa Kuwait Company,
Kuwait

المحترم

السيد/ محمد سعود العصيمي
الرئيس التنفيذي
شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Material Information disclosure

الموضوع: افصاح عن معلومات جوهرية

In reference to the subject matter and the rules of Disclosure and Transparency from Capital Markets Authority's rulebook ten of the executive bylaws of law 7/2010 and its amendments. Please find attached material information disclosure Form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الإفصاح الواردة بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Sadoun A. Ali
Vice Chairman & CEO

سعدون عبدالله علي
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي

شركة القرين
لصناعة الكيماويات البترولية
ش.م.ك.

Agg
AH

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Material Information Disclosure

Date	17 August 2021	17 أغسطس 2021	التاريخ
Name of Listed Company	Qurain Petrochemical Industries Company KSCP (ALQURAIN) "QPIC"	شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. (القرين)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	المعلومة الجوهرية		
<p>The Board of Directors of QPIC, in its meeting today, has approved an investment opportunity to purchase an equity stake equivalent to 29.50% of Advanced Technology Co. KSCP (ATC) paid-up capital at a total deal consideration not exceeding KD 22.13 million through a set of special deals, in accordance to the rules and executive bylaws of Bursa Kuwait & Capital Market Authority (CMA).</p> <p>ATC was established in 1981 and listed in Bursa Kuwait in 2007. It is considered one of the leading Kuwaiti companies within the fields of supply and maintenance of medical equipment. The company also offers a diverse end-to-end products, services and solutions that are catered towards the healthcare and environmental industry within Kuwait.</p>	<p>وافق مجلس إدارة الشركة في اجتماعه المنعقد اليوم على الاستثمار في حصة تمثل نسبة 29.50% من رأسمال شركة التقدم التكنولوجي "التقدم" (ش.م.ك.ع.) بإجمالي قيمة لا تتعدى مبلغ 22.13 مليون دينار كويتي من خلال مجموعة صفقات خاصة، وطبقاً للإجراءات واللوائح المتبعة في بورصة الكويت وهيئة أسواق المال.</p> <p>يجدر بالذكر بأن الشركة محل الصفقة قد تم تأسيسها في عام 1981 وإدراجها في بورصة الكويت في عام 2007، وهي من الشركات الرائدة في مجال توريد وصيانة المعدات الطبية، وكذلك تقوم الشركة بتقديم كافة اللوازم والخدمات والحلول التي تخدم القطاع الصحي والبيئي في دولة الكويت.</p>		
Impact of the material information on the company's financial position	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة (إن وجد)		
<p>The company's Assets & Liabilities position will be impacted by the total value of the deal; further details to be announced upon executing the transaction and transfer of ownership as per the rules and regulations of Bursa Kuwait and CMA.</p>	<p>ستتأثر أصول وخصوم الشركة بصافي مبلغ الصفقة، وسيتم الإفصاح عن الأثر المالي النهائي للصفقة حين إتمامها والانتهاء من إجراءات نقل الملكية بحسب تعليمات وقواعد الجهات الرقابية.</p>		

شركة القرين
لصناعة الكيماويات البترولية
ش.م.ك.ع.

Sadoun A. Ali
Vice Chairman & CEO

سعدون عبدالله علي
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي

11-1 man

11-1